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میترا جلیلی
خبرنگار

گــروه فنــاوری- بزرگ ترین سیســتم ســورتینگ 
هوشــمند )دســته بندی و مرتب ســازی مکانیزه( 
مرکز تجزیه و مبادلات پســتی کشــور روز گذشــته 
با حضور عیســی زارع  پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات، محمود لیائی مدیرعامل شرکت ملی 
پســت در مرکز تجزیه و مبادلات مکانیزه پســت 

لشکر افتتاح شد.
با افزایش ترافیک مرســولات پستی در کشور، 
نیاز به مراکز پردازش هوشــمند بیش از گذشــته 
ضــرورت یافت. اســفند ســال گذشــته نخســتین 
مرکز مکانیزه تجزیه و مبادلات در مرکز پردازش 
هوشمند مرسولات پســتی )مرکز خلیج فارس( 
در تهران افتتاح شد. پس از آن، سیستم پردازش 
هوشــمند بــه اصفهــان رســید و روز گذشــته نیــز 
همزمان با دهه  فجر، سیستم سورتینگ هوشمند 
در مرکز تجزیه و مبادلات کشــور )چهارراه لشکر( 

افتتاح شد.
لازمــه  لجســتیکی  زیرســاخت های  توســعه 
افزایــش ســرعت و کیفیــت در خدمات رســانی 
است، به همین واسطه اکنون اقدامات متعددی 
همچــون ارتقــای شــبکه حمــل  و نقــل پســت، 
راه انــدازی ســامانه هوشــمند تجزیه مبــادلات و 
بهبود ســامانه رهسپاری در دستور کار قرار گرفته 

است.

شــیوع ویروس کرونا و افزایش ســفارش های 
اینترنتــی ســهم غیــر نامــه ای مرســولات پســتی 
را تــا ۳۰ درصــد افزایــش داده اســت و به همین 
دلیل توســعه زیرســاخت ها برای پاسخگویی به 
نیــاز مــردم و افزایــش ســرعت و کیفیت ارســال 
مرســولات پســتی در اولویــت قرار گرفــت. مراکز 
پردازش هوشمند، امکان تجزیه هزاران مرسوله 

پستی در ساعت را فراهم می کنند.

ضرورت راه اندازی اپراتور پست هوشمند �
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در مراســم 
افتتاح سیستم ســورتینگ هوشمند مرکز تجزیه 
و مبادلات کشــور گفت: شــرکت ملی پســت باید 
به پشتوانه توسعه اقتصاد دیجیتال کشور تبدیل 
شــود. برای دســتیابی به این هدف، نیاز اســت از 
زمــان قبول مرســوله تا توزیــع آن، از فناوری های 
روز استفاده کرده و کار مردم و کارمندان را کاهش 

دهیم.
عیســی زارع پور افزود: بــا راه اندازی بزرگترین 
مرکز تفکیک هوشــمند پست از یکسو می توانیم 
به توسعه اقتصاد دیجیتال دست یابیم، از سوی 
دیگــر بــا ارتقــای ســطح کیفــی خدمات پســت، 
رضایتمنــدی مــردم از این مجموعــه را افزایش 

دهیم.

داریــم  انتظــار  گفــت:  ادامــه  در  وی 
مــا  پســت هوشــمند در کشــور  چشــم اندازهای 
محقق شــده و پســت جمهوری اسلامی ایران به 
اپراتور پست هوشمند تبدیل شود. البته دستیابی 
به این هدف توجه به سرمایه های انسانی و حفظ 

اعتماد مردم به این نماد ملی است.
زارع پــور با بیــان اینکه در جریــان نقاط قوت، 
ضعف و مشــکلات شــرکت ملی پست هستیم و 
تلاش  می کنیم تا مشــکلات حل شــود، افزود: با 
شــیوع کرونا تمام کســب وکارها تعطیل شدند یا 
وظایــف بقیه کســب و کارها به واســطه دورکاری 
کاهــش یافته و فرایندها به ســمت غیرحضوری 
شدن رفت اما شرکت ملی پست نه تنها تعطیل 
نشــد، بلکه بیشتر از گذشته به فعالیت پرداخت 
به طوری که کار این بخش ســه برابر گذشته شده 
و با سیل مرسولات و بسته های پستی رو به رو شد. 
آنها با وجود کار زیاد توانستند نمره قبولی بگیرند 
از این جهت همتی که مجموعه پســتی کشور در 
زمان شیوع کرونا به کار بست، قابل تقدیر است.

وی با اشــاره به اینکه یکــی از بحث های مهم 
پســت تغییر نکردن تعرفه آن در بیش از 2 سال 
گذشــته اســت، گفــت: تغییــر تعرفه پســت باید 
بازنگــری شــود و ایــن موضــوع را در کمیســیون 
تنظیم مقــررات تصویب کردیم امــا هنوز اعلام 

عمومی نشــده اســت، چرا که دولت اعلام کرده 
است که هرگونه افزایش قیمتی، علاوه بر مرجع 
تخصصــی باید در ســتاد تنظیــم بازار نیــز تأیید 

شود.
وزیــر ارتباطــات افــزود: پیــرو همین مســأله، 
دولت تصمیم گرفت تا پایان سال ۱۴۰۰ افزایش 
قیمتــی رخ ندهد اما در اولین روزهای کاری ۱۴۰۱ 

این افزایش تعرفه انجام خواهد شد.
همچنیــن »محمــود لیائــی« معــاون وزیــر و 
رئیــس هیأت مدیره و مدیرعامل جدید شــرکت 

ایــران نیــز در  ملــی پســت جمهــوری اســلامی 
ایــن مراســم گفــت: در حکم وزیــر ارتباطــات بر 
شــرکت  در  دیجیتــال  تحــول  و  هوشمندســازی 
ملی پســت، استفاده مؤثر از سرمایه های انسانی 
شــرکت پســت و بالا بــردن جایگاه شــرکت ملی 
پست، تأکید شده و سعی داریم با برنامه ریزی به 

این اهداف دست پیدا کنیم.
گفتنــی اســت در این مراســم از تمبر هشــت 
از ســوی وزیــر  فرمانــده شــهید دفــاع مقــدس 

ارتباطات و معاونان وی نیز رونمایی شد.
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بزرگ ترین سیستم سورتینگ هوشمند پستی کشور راه اندازی شد
با حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات 

امیر بیات
کارشناس استخراج رمزارز

در حالــی که براســاس قانون بودجه ســال جاری بایــد از درآمد 
حاصل از تبلیغات کاربران دارای بالاتر از ۵۰۰ هزار دنبال کننده 
در رســانه های کاربــر محور مالیات اخذ شــود، اعلام مســئولان 
ســازمان امــور مالیاتــی حاکــی از آن اســت کــه اولیــن لیســت 
اطلاعــات ایــن افراد به این ســازمان ارســال شــده و بــرای اخذ 
مالیات از آنها باید تا پایان امســال و تکمیل اظهارنامه ها صبر 

کرد.
به گزارش ایسنا، محمد مسیحی معاون درآمدهای مالیاتی 
سازمان امور مالیاتی دراین باره گفت: این سازمان وظیفه خود 
در راســتای اخذ مالیات از اینفلوئنسرها در سال جاری مبنی بر 
تدوین دستورالعمل ها و ابلاغ آنها را انجام داده است. از سوی 
دیگر، اولین لیســت از کاربران رسانه های کاربرمحور با بیش از 
۵۰۰ هزار دنبال کننده به سازمان امور مالیاتی ارسال شده و این 

روند همچنان ادامه دارد.
 وی ادامــه داد: فــارغ از آخریــن وضعیــت اخــذ مالیــات از 
اینفلوئنســرها، از زمــان تصویــب این قانــون تاکنــون انتقادات 
کارشناســی بســیاری به این مصوبه مطرح شــد که یکی از آنها 
مبنی بر این اســت که تعــداد فالوور نمی تواند معیار مناســبی 
بــرای درآمــدزا بودن صفحــات شــبکه های اجتماعــی در نظر 
گرفتــه شــود. در این زمینه، درحالی که قانــون بودجه محدوده 
۵۰۰ هــزار دنبال کننــده را شــرط اخــذ مالیات قرار داده اســت، 
اعــلام ســازمان امــور مالیاتی حاکی از آن اســت کــه ملاک این 

ســازمان برای اخذ مالیــات در این زمینه درآمد کاربران اســت 
نه تعداد دنبال کنندگان آنها. به گونه ای که معاون درآمدهای 
مالیاتی سازمان امور مالیاتی معتقد است رسیدگی به مالیات 
اینفلوئنســرها آســتانه خاصی ندارد و رسیدگی مالیاتی را برای 
کاربــران دارای کمتــر از ۵۰۰ هــزار دنبال کننده هــم که از محل 

تبلیغات درآمد داشته باشند، اعمال می کند.
گفتنی اســت درآمد واقعی هر شخص اعم از اینفلوئنسرها 
در رسانه های کاربرمحور نیز براساس بررسی صورت حساب ها 
و حســاب های بانکــی و اســتناد بــه مدارک و اســناد مشــخص 
و به عنــوان مأخــذ محاســبه مالیــات تعیین می شــود. در حال 
حاضر، بررســی آخرین وضعیت اخذ مالیات از اینفلوئنســرها 
حاکی از آن است که برای اخذ مالیات در این زمینه باید منتظر 
ماند تا اظهارنامه های مالیاتی تکمیل و ارســال شود تا در سال 

آینده نسبت به مطالبه مالیات اقدام شود.

برآوردهای نوامبر شرکت اینسایدر اینتلیجنس نشان داد 
رشد کاربران ماهانه اینستاگرام در مقایسه با ۱۶.۵ درصد در 
سال 2۰2۱، امسال)2۰22(  به ۵.۸ درصد و تا سال 2۰2۵ به 

۳.۱ درصد کاهش پیدا می کند.
به گزارش ایســنا، در ســه ماهه چهارم ســال 2۰2۱، افراد 
کمتری فیس بوک خود را هر روز در مقایســه با مدت مشابه 
ســال 2۰2۰ چک کردند. این یکی از نشــانه های نگران کننده 
متعــدد بــه همــراه ســود پاییــن تــر از بــرآورد تحلیلگــران و 
دورنمای درآمد ناامیدکننده اســت که باعث سقوط بیش از 

2۶ درصدی ارزش سهام مِتا در پنجشنبه گذشته شد.
دیــو وهنــر، مدیــر مالــی مِتا بــه تحلیلگــران مالــی گفت: 
بخشــی از علــت کاهش اســتفاده از اپلیکیشــن و وب ســایت 
فیــس بــوک، قرنطینه های کرونایــی کمتر بود کــه تا پیش از 
این باعث افزایش فعالیت آنلاین شــده بودند. وی افزایش 
هزینه های اینترنت برای مصرف کنندگان در هند و افزایش 

علاقه به تیک تاک را هم تأثیرگذار دانست.
مِتا معمولًا جزئیات اســتفاده از اینســتاگرام را به تنهایی 
منتشــر نمی کند اما تحلیلگران می گویند تیک تاک به رشــد 

اینستاگرام هم لطمه زده است.
فیــس بــوک و تــا حــدودی اینســتاگرام پیــش از ایــن بــه 
دیتــا،  خصوصــی  حریــم  فاجعه هــای  نظیــر  چالش هایــی 
تفحص درخصوص سلامت روانی کاربران و رقابت از سوی 

اســنپ چت، توئیتــر و بســیاری از رقیبان دیگر در ســال های 
گذشــته فائق آمــده بودنــد. در واقــع اینســتاگرام میلیاردها 
دلار در قابلیت هــای مربــوط بــه ویدیــو مانند ســرویس ریلز 
)Reels( کــه مشــابه تیک تــاک اســت، ســرمایه گذاری کرده 
اســت. زاکربــرگ هفته پیش بــه تحلیلگران اعــلام کرد ریلز 
ســریع ترین رشــد را در میــان فورمت هــای محتــوا داشــته و 
بزرگترین سهم را در رشد تعامل در اینستاگرام داشته است.

براســاس گــزارش رویتــرز، تحلیلگــران می گوینــد ریلــز 
)ابزاری برای ســاخت ویدیو( می تواند درآمدزایی بیشــتری 
نســبت بــه تبلیغــات در تصاویــر و پســت های متنی داشــته 
باشــد،با این حال ریلز هنوز به حد کافی محبوبیت نیافته تا 

فروش تبلیغات را جذب کند.
گفتنــی اســت اینســتاگرام کــه در ســال 2۰۱2 از ســوی مِتا 
پلتفرمــز )فیــس بــوک ســابق( بــه مبلــغ یــک میلیــارد دلار 
خریداری شــد، مســکنی برای کندی رشــد فیــس بوک دیده 
می شود و درآمد تبلیغات در اینستاگرام اهمیت فزاینده ای 
بــرای مِتا پیــدا کرده اســت. این شــرکت از ایــن درآمد برای 
ایجاد کسب و کار جدید فروش هدست های واقعیت افزوده 
و فناوری هــای مرتبــط با متــاورس اســتفاده می کند. کاهش 
کاربران اینستاگرام و ناتوانی برای افزایش قیمت تبلیغات، 
بلندپروازی هــای مارک زاکربــرگ، مدیرعامل مِتا را متوقف 

خواهد کرد.

افول محبوبیت اینستاگرام با کمتر از ۵۰۰ هزار دنبال کننده هم مشمول مالیات می شوید
برآوردهای نوامبر شرکت اینسایدر اینتلیجنس نشان می دهدهشدار به اینفلوئنسرها

این روزها با سرمایه گذاری که برخی از مردم در تبادل رمزارز 
انجام داده اند، در دام کلاهبردارها افتاده و سرمایه خود را از 
دســت داده اند ولی در این میان برخی از مســئولان کشوری 
به مردم اعلام می کنند که فعلًا از سرمایه گذاری در حوزه رمزارز و تبادل آن ممانعت کنند. اما 
باید گفت که مردم معمولاً به دستورها عمل نکرده و به توصیه ها توجه نمی کنند از این رو باید 
هرچه سریع تر معاون اقتصادی دولت که مسئول ساماندهی در حوزه رمزارزها شده است؛  در 
قانونگذاری در این حوزه ورود کرده و این حوزه را به همراه تهدیدهایش به فرصت تبدیل کنند.

محسن رضایی، معاون اقتصادی رئیس جمهور نگاه عمیقی  هم به رمزارزها دارد و حتی از 
یکسری از کارشناسان هم  در این زمینه مشورت می گیرد از آنجایی هم که ارتباط خوبی با حوزه 
بلاک چین  دارد، از این رو عملکرد در زمینه رمزارزها  مثبت به نظر می رسد، آینده خوبی برای 

این حوزه پیش بینی می شود.
امــا بــا وجــود اقدام هایی که معاون اقتصادی رئیــس جمهور در حال انجام آن اســت باید 
گفت قانونگذار هم وظیفه دارد با مشــورت آگاهان به درســتی قانونگذاری کند از این رو وقتی 
قانون وجود ندارد، مردم نمی توانند عملکرد درست و غلط را از هم تمیز دهندو به دنبال آن 
وقتی همه چیز قاعده مند و قانونی شود، حتی صرافی ها نیز با رعایت استانداردها معقول رشد 

می کنند و شاهد ۱۳۰ صرافی فعال بدون مجوز نخواهیم بود.
مهم تر اینکه  به دلیل نبود قانون و تنظیم گری در حوزه تبادل رمزارز ها شاهد کلاهبردارانی 
هستیم که سرمایه های مردم را  جذب می کنند و حتی افراد زیادی هم در حوزه رمزارز دستگیر 
شده اند اما این دسته از کلاهبرداران بعد از شکایت فعالان و دستگیری تنها به جریمه کلاهبردار 
و پرداخت خسارت به شاکیان )با ارائه چک های مدت دار( اکتفا می کنند و بدتر اینکه دوباره فرد 
کلاهبردار با نام دیگر در مکان دیگر شروع به کلاهبرداری از مردم  در قبال تبادل رمزارز و حتی 

ارائه رمزارزی که ارزش و وجود خارجی ندارد، می کند.
 این همه تخلف در حوزه رمزارز و تبادل رمزارز در کشور تنها ناشی از نبود قانون است و در 
این میان مردم به دلیل ناآگاهی و تنها به این دلیل که تنها می خواهند سرمایه خود را افزایش 

دهند، متضرر می شوند.
باید قانونگذار در کشور از فرصت ها استفاده کند. ما نیز باید مانند کشور ترکیه از فرصت های 
رمزارزی استفاده کنیم. رئیس جمهور این کشور با ریزش لیر دستور داد به صورت بسیار فوری 
قوانین رمزارز ها در کشورش تدوین شود تا در شرایط اقتصادی که ایجاد شده، مردم دارایی های 

خود را  از لیر به رمزارز تغییر دهند و ارزش افزوده آن را بالا ببرند.
نهاد قانونگذاری کشــور نباید مردم را برای ورود نکردن به بحثی که جهانی اســت، تشویق 
کند، بلکه باید نهاد قانونگذار را برای قانونگذاری سریع تشویق کند و از سوی دیگر قانونگذاران 
هم باید به دنبال وظایف خود باشند. نکته ای  که باید به آن بیندیشیم این است که در وضعیت 
دشوار اقتصادی کنونی  اتفاقاً می توانیم به مردم کمک کنیم که  با نگهداری دارایی خود مانند 
بیت کوین ارزش دارایی خود را حفظ کنند، چرا که حفظ ارزش دارایی برای آینده کشور بسیار 
ارزشــمند اســت  به جای اینکه مردم روی تورم ســرمایه گذاری کنند، می تواننــد روی دارایی با 
ارزش افزوده ســرمایه گذاری کنند. برای مثال وقتی زمین یا خودرویی را که با تورم ایجاد شــده 
خریداری می کنیم، با این اقدام باز مشــکلات متعددی در کشــور ایجاد می شود ولی در عوض 
وقتــی دارایــی  بــا ارزش مانند طلا خریــداری می کنیم که  اگر به هر دلیلی ارزش پول کم شــود 
طلا ارزشــش کاســته نمی شود و از آنجایی که ضریب ارزشــش با دلار محاسبه می شود،  ارزش 
افزوده ای هم به دارایی های کشور اضافه می کند  بنابراین باید با قانونگذاری و ساماندهی حوزه 
استخراج رمزارز و تبادل آن مردم را به سمت اقدامی که برای کشور دارای ارزش افزوده است، 
تشــویق کنیم از این رو امیدوارم معاون اقتصادی رئیس جمهور هرچه ســریع تر این عرصه را 

ساماندهی کند تا شاهد ارزش افزوده بیشتر در کشور باشیم.

گاه کاربــران بــرای تولیــد محتــوا و فیلم های 
و  می شــوند  مواجــه  مشــکلاتی  بــا  آموزشــی 
نمی توانند مراحل آموزش را براحتی نمایش 
 ScreenHunter دهند. این درحالی اســت که
Pro یــک نرم افــزار مطمئــن بــا کارایــی بــالا 
برای ضبط ویدیــو از صفحه نمایش کامپیوتر 
محســوب می شــود. بــه کمــک ایــن نرم افزار 
صفحــه  از  فیلــم  ضبــط  ضمــن  می توانیــد 
نمایــش، به ویرایش کــردن آن نیز پرداخته و 
فیلمــی مطابق بــا آنچه  مورد نظر شماســت 
ایجــاد کنید. رابط کاربری این نرم افزار آســان 
بــوده و دارای 4 تــب بــا قابلیت هــای مختلف 
اســت و تمامــی کاربــران مبتــدی و حرفــه ای 
می تواننــد از ایــن نرم  افزار اســتفاده کنند. این 
نرم افــزار از صفحــه نمایش هایــی تــا کیفیت 
6K و ضبط فیلم های 4K پشــتیبانی می کند و 
می توانــد فیلم هایی با نــرخ ۱۰۰ فریم در ثانیه 

نیــز ثبــت کنــد. امکان ثبــت تصاویر یــا همان 
اسکرین شــات نیز توســط این نرم افــزار وجود 
 ScreenHunter دارد. از ویژگی هــای نرم افزار
محیــط  انتخــاب  قابلیــت  بــه  می تــوان   Pro
فیلمبــرداری در صفحــه نمایــش اشــاره کرد. 
تهیــه کردن عکس از صفحــه نمایش و ضبط 
فیلــم بــا امکانــات منحصربه فرد نیــز از دیگر 
ویژگی هــای این نرم افزار پرکاربرد به حســاب 
می آیــد. بــا کمــک ایــن نرم افــزار همچنیــن 
می توانید اســکرول کــردن خــودکار صفحه را 
انجــام دهید و فیلم هایی با کیفیت بســیار بالا 
ضبــط کنیــد. امــکان نمایش یا عــدم نمایش 
نشــانگر مــاوس هــم از دیگــر امکاناتی اســت 
که ایــن نرم افــزار دراختیار کاربران قــرار داده 
اســت تا با کمــک آن بتوانند بهتریــن فیلم را 
از صفحــه نمایش کامپیوتر خود بگیرند. ثبت 
 PNG و GIF، JPEG تصاویــر بــا فرمت هــای

و همچنیــن امــکان چــاپ مســتقیم عکس ها 
نرم افــزار  ایــن  ویژگی هــای  و  مزایــا  دیگــر  از 
محســوب می شود. اگر شــما هم علاقه مندید 
ایــن نرم افزار را دراختیار داشــته باشــید آن را 
به صورت رایگان از وب ســایت پی سی ورلد به 
آدرسwww.p30world.com بارگذاری کنید 

و از امکانات آن بهره بگیرید.

تاکنــون کمپانی هــا و تولیدکننــدگان محصــولات 
مراقبــت از پوســت و مــو، کرم هــا و لوســیون های 
مختلفــی را بــرای روزهــای آفتابــی بــه بــازار ارائه 
داده انــد تا پوســت افراد در برابر اشــعه مــاورای بنفش محافظت شــود و 
از خطــرات آن در امــان بماند، اما این شــرکت ها برای پوســت در روزهای 
سرد زمستان بویژه در نقاط سردسیری جهان هیچ تمهیداتی نیندیشیده  
بودند. این موضوع حالا دستمایه یک تحقیق جدی شده است تا احتمالًا 
در آینده ای نزدیک شاهد ارائه لوسیون ها و کرم های مختلفی برای مقابله 
با ســرمازدگی پوســت باشــیم. بتازگی تیمی از دانشــمندان به سرپرســتی 
دکتــر مونیــا گانگولــی از آکادمــی تحقیقــات علمــی و نوآورانــه هنــد، یک 
محلــول مایع را تولیــد کرده اند که حــاوی ترکیبات دی متیل سولفوکســید 
)DMSO( و پلی وینیــل الــکل )PVA( اســت. از هر دو ترکیــب معمولاً در 
 DMSO آزمایشــگاه ها برای حفظ انجماد ســلول ها استفاده می شــوند. با
از تشــکیل کریســتال های یــخ در داخــل ســلول ها جلوگیــری می شــود و 
PVA هم از تشــکیل کریســتال ها بین آنها و آســیب به غشای بیرونی آنها 
ممانعــت می کنــد. پــس از آزمایش هایی با نســبت های مختلــف این دو 
مــاده شــیمیایی، محققان درنهایت ترکیبــی را یافتند کــه در محافظت از 
ســلول های کشت شده در برابر آسیب های ناشی از قرار گرفتن در معرض 
دمــای انجمــاد، بهتریــن عملکــرد را داشــت. در مرحلــه بعــد، ایــن تیم 
تحقیقاتــی، SynAFP را بــا کرم تجــاری آلوئه ورا ترکیب کردنــد و وقتی آن 
را ۱5 دقیقــه قبل از تحمل یک »چالش ســرد« روی پوســت موش ها قرار 

دادند، مشــخص شد که در مقایسه با گروه کنترل، موش هایی که این کرم 
را دریافت کردند، زخم های ســرمازدگی کوچک تر، آسیب بافتی و التهاب 
کمتری را تجربه کردند. به علاوه زخم های آنها سریع تر بهبود یافت. البته 
این مطالعه هنوز راه درازی پیش رو دارد و باید کار بیشــتری انجام شــود، 
زیــرا مشــخص شــد که اســتفاده از کــرم، ۳۰ دقیقه قبــل از قــرار گرفتن در 
معرض ســرمای شــدید، هیچ اثر محافظتی ندارد. همچنین دانشمندان 
بایــد تعیین کنند که آیا این کرم روی انســان ها نیــز کار می کند یا خیر و هر 

چند ساعت یک بار باید استفاده از آن را تجدید کرد.
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 افزایش ارزش افزوده با قانونگذاری در حوزه رمزارز

 ضبط فیلم و عکس از صفحه نمایش کامپیوتر

 لوسیون ضد سرمازدگی ساخته می شود

 اشباع لایه دسترسی شبکه  
دلیل افت کیفیت اینترنت

مدیرعامل شــرکت ارتباطات زیرســاخت با بیان اینکــه محدودیتی برای 
افزایــش ظرفیــت پهنــای باند اینترنت کشــور وجــود ندارد، گفــت: دلیل 
اصلی افت کیفیت اینترنت کشــور ناشــی از اشــباع لایه دسترســی شــبکه 

است.
»حمیــد فتاحی« ادعای برخی ارائه دهندگان خدمات اینترنتی مبنی 
بــر عدم اجازه افزایش پهنای بانــد را رد کرد و گفت: به آن هایی که چنین 
ادعایــی می کنند بگویید ســند ایــن ادعای خود را ارائه بدهند و مشــخص 
کننــد چه پهنای باندی درخواســت کرده اند و زیرســاخت این پهنای باند 
را بــه آنهــا ارائه نداده اســت چون هم مشــتریان و هم میزان درخواســت 

شرکت ها مشخص است.
فتاحی کندی اینترنت کشور را ناشی از اشباع در لایه دسترسی دانسته 
و افــزود: بــه علت مشــکلات عدیده در بحــث اینترنت ثابت با اشــباع در 
لایه ظرفیت شــبکه ارتباطی کشور رو به رو هستیم اما این موضوع دائمی 
نیســت. افراد می توانند به صورت لحظه ای و آنلاین شاخص ها و کیفیت 
شــبکه زیرســاخت کل کشــور را مشــاهده کننــد و ایــن موضــوع در آمارها 

مشهود است.
وی بــا بیــان اینکه میــزان پهنای باند مصرفی کشــور دائماً رصد شــده 
گفت: شرکت زیرساخت براساس نیازسنجی ها و پیش بینی های موجود، 
قراردادهایــی را بــا تأمین کننــدگان بین المللــی تنظیــم کرده تــا ظرفیت 
پهنای باند مورد نیاز تأمین شــود. معاون وزیر ارتباطات افزود: به صورت 
طبیعی شــاهد رشد مصرف اینترنت در کشــور هستیم، اگرچه آمار دقیق 
کاربران و میزان مصرف در اختیار رگولاتوری است اما این رشد محسوس 
بــوده اســت. به گفتــه وی اشــکالاتی در بخــش اپراتورهای لایه دسترســی 
وجود داشــته که حل آن نیازمند توسعه شــبکه ثابت است. موضوعی که 
وزارت ارتباطــات برای رفع آن در جهت ارائه 2۰ میلیون پورت فیبر نوری 

گام برداشته است.

همزمان با دهه فجر

۶ طرح مخابراتی در خوزستان به بهره برداری می رسد
مدیــر مخابرات منطقه خوزســتان گفت: به مناســبت دهــه فجر 6 طرح 
کلی مخابراتی با مبلغ 2هزار و ۸۷2میلیارد ریال سرمایه گذاری در نقاط 

مختلف استان به بهره برداری می رسد.
به گزارش ایسنا، رحیم فلاح زاده اظهار کرد: در راستای توسعه شبکه 
تلفن ثابت از ابتدای امســال تاکنون ۹هزار و ۴۰۸پورت تلفن ثابت برای 
مشترکان در استان نصب و راه اندازی شده است. مدیر مخابرات منطقه 
خوزســتان با اشــاره بــه اقدامات در جهت توســعه شــبکه ارتباطی ثابت 
و ســیار در اســتان بیان کــرد: همچنین در این مدت ۱۶هــزار و ۳۵۰پورت 
 Ftth و Adsl, Vdsl به منظور توســعه مشــترکان باند پهن دیتای برخــط

نصب و راه اندازی شده است.
وی افزود: در بخش توسعه شبکه فیبر نوری نیز با حفاری و کابل کشی، 
۳2۰ کیلومتر فیبر نوری در اســتان نصب شــده است تا بر ظرفیت شبکه 
فیبر نوری در استان افزوده شود. مدیر مخابرات منطقه خوزستان ادامه 
داد: به منظور توسعه و گسترش پوشش شبکه ارتباطی همراه ۳۶ سایت 
جدیــد همــراه اول و ۵۰ تکنولــوژی نســل ســه و همچنیــن ۵۷ تکنولوژی 
نسل چهار از ابتدای امسال تا کنون در نقاط مختلف خوزستان براساس 
برنامــه ای مدون نصب و راه اندازی شــده اســت. فــلاح زاده تصریح کرد: 
ایــن میزان فعالیت مخابراتی و ارتباطی با ســرمایه گذاری 2 هزار و ۸۷2 
میلیــارد ریال در ســطح خوزســتان انجام شــده اســت کــه در همین ایام 

مبارک فجر به بهره برداری می رسد.

چگونه  سرعت گوشی اندرویدی را افزایش دهید
گوشــی های اندرویدی پس از مدتی مثل روز اول که از جعبه خارج کرده 
بودیــد کار نمی کننــد و اپلیکیشــن های نصب شــده، بازی هــا و فایل های 
اضافــی )جانــک فایــل( بر عملکــرد آنهــا تأثیر منفــی می گذارنــد. البته 
راهکارهایی برای افزایش ســرعت این گوشی ها وجود دارد هرچند هرگز 

سرعت آنها به حالت اولیه بازنمی گردد.
بــه گزارش ایســنا، بعضــی از راهکارها کاملًا ســاده بــوده و تنها حذف 
اپلیکیشــن ها، بازیهــا و فایل های غیرضــروری را ایجاب می کنــد. اگر این 
راهکارهــای ابتدایی کمک نکنــد، باید اقدامات جدی تری مانند ریســت 
فکتــوری )بازگشــت بــه تنظیمــات کارخانــه( یــا نصــب یــک حافظه رم 

)ROM( سفارشی را در تلفن اندرویدی انجام دهید.
بــرای بالابردن ســرعت، ابتدا فضــای ذخیره ســازی را آزاد کنیــد: باید 
مطمئن شــوید که هرگز ظرفیت حافظه گوشی کامل پر نمی شود زیرا به 
شکل قابل توجهی روی عملکرد آن تأثیر گذاشته و سرعت را کند می کند 
و باعث می شــود کارهای ســاده ای مانند باز کردن و نصب اپلیکیشــن ها، 
بــازی ویدیویــی و غیــره طولانی تــر از حــد معمــول شــود و گوشــی هنگ 
می کند. برای چک کردن میزان فضای ذخیره سازی به قسمت تنظیمات 
)Setting( و سپس ذخیره سازی )Storage( در گوشی اندرویدی مراجعه 
کنیــد. کاربــران دســتگاه سامســونگ می تواننــد بــه قســمت تنظیمــات، 
مراقبت دســتگاه )Device Care( و ذخیره ســازی رفتــه و میزان ظرفیت 
استفاده شده را چک کنند. همچنین در منوی تنظیمات می توانید کلمه 
ذخیره ســازی را جســت و جو کنید تا گزینه مناســب را پیدا کنید. نگذارید 
ظرفیت گوشــی بیش از ۸۰ درصد پر شــود زیرا تلفن و سیســتم عامل به 
حــدود پنج تا هشــت گیگابایــت فضای آزاد نیــاز دارند تا به شــکل روان 
عمل کننــد. می توانید فایل هــای اضافی را حذف کنید، اپلیکیشــن هایی 
کــه نیــاز ندارید و تصاویر و ویدیوهایی که در فضای ابری ذخیره شــده اند 
را پــاک کنید. البته بعضی گوشــی ها دارای قابلیــت پاک کننده فایل های 
اضافی هســتند و طی مراحلی، چند گیگابایت فضای ذخیره ســازی آزاد 
می شود. کاربران سامسونگ می توانند به قسمت تنظیمات و مراقبت از 
گوشــی رفته و با اجرای سرویس بهینه سازی )Optimization(، بسرعت 
 )Cleaner( فضا آزاد کنند. گوشــی های شیائومی یک اپلیکیشن پاکسازی
 File by دارنــد کــه کار مشــابه را انجــام می دهد. می توانیــد از اپلیکیشــن
Google استفاده کنید تا سریعاً کش اپلیکیشن )حافظه پنهان(، تصاویر 

تکراری، فایل های بزرگ و فایل های رسانه ای ناخواسته پاک شود.
حذف اپلیکیشــن های بدون اســتفاده: حذف اپلیکیشن های قدیمی و 
بدون استفاده مستقیماً روی عملکرد دستگاه اندرویدی تأثیر نمی گذارد 
اما فضای ذخیره ســازی را آزاد می کند. بعلاوه حذف اپلیکیشــن هایی که 
در پــس زمینــه گوشــی همچنان فعال هســتند، بــه روان شــدن عملکرد 
سیســتم گوشی کمک می کند. تلفن های سامسونگ به صورت اتوماتیک 
اپلیکیشن های فعال در پس زمینه گوشی را که باعث کاهش شدید شارژ 
باتری می شوند، نشان می دهند که می توانید آنها را از حالت نصب شده 
خــارج کنید یا ببندید. بد نیســت که گاهی اپلیکیشــن ها و بازیهای نصب 
شــده در دســتگاه تان را چک کرده و آنهایی که دیگر استفاده نمی کنید را 

از نصب خارج کنید.
 تغییر ســرعت انیمیشن سیستم: تغییر ســرعت انیمیشن سیستم در 
تلفــن اندرویــدی، ســرعت آن را بــه طور طبیعــی افزایــش نمی دهد اما 
افزایــش مقیاس انیمیشــن به گرافیک هــا اجازه می دهد ســریع تر تمام 
شوند و این حس را ایجاد می کند که عملکرد سیستم بهبود یافته است.

اگــر حس می کنید انیمیشــن ها در تلفــن اندرویدی شــما باعث کندی یا 
هنگ کردن آن شده اند، این ترفند گزینه خوبی است.


